
Zápisnica č. 7/2022 
 

ZO ZASADNUTIA KOMISIE ŠPORTU 
12.09.2022 

Terasa Eagles Restaurant 
 
 

 
Prítomní: Branislav Javorek, Branko Semančík, Jozef Petrovský, Marián Bohunský,  

Mário Borza, Karel Šula, Štefan Gubrica, Radek Šatka – tajomník komisie športu 
Neprítomný: Miroslav Janky, Dávid Béreš,  
Ospravedlnený: Miroslav Janky 
Neospravedlnený: Dávid Béreš, 
Hostia: 
 
 
Začiatok 17.00 hod.,  ukončenie 18.10 hod. 
 
Program: 
1. Otvorenie, Privítanie 
2. Zhodnotenie športových podujatí v mesiaci Jún, Júl, August 2022 
3. Príprava športových podujatí na mesiac September 2022 
4. Hody 2022 a šport 
5. Športové projekty z rozpočtu a ich vývoj /Sokolíkova, Nejedlého, Beňovského/ 
6. Rôzne 
7. Záver 

 
 

K bodu 1 
Predseda komisie Branko Semačík privítal všetkých prítomných členov a tajomníka komisie. 
Predseda oboznámil členov komisie s návrhom programu a dal hlasovať. 
 
Hlasovanie:       prítomní: 7          za:  7           proti: 0           zdržal sa: 0 
 
 
Stanovisko komisie: 
Členovia Komisie športu návrh programu jednohlasne schválili.  
 
 
K bodu 2 
Športové podujatia v mesiaci Jún, Júl, August 2022 
 
Daj to do Koša 
Hokejový turnaj HOBA 
Plavecký maratón 
Hurá prázdniny 
DBLS 
Dúbravská atletická miniliga 4,5,6, 
Bowling seniorov Malacky vs. Dúbravka 
 



 
 
K bodu 3 
Plánované športové podujatia v mesiaci September 2022 
 
Dúbravská atletická miniliga 7 
Cez hody na schody 2022 
 
K bodu 4 
Na hody pripravuje Dúbravka viaceré športové aktivity.  
Už tradične sa bude konať Tenisový hodový turnaj na Ožvoldíkovej ulici.  
V parku Pekníkova je naplánovaný hokejbalový a mini futbalový turnaj 
A vo Fontáne si zmerajú „sily“ šachisti  
 
K bodu 5 
Medzi schválené projekty na rok 2022, ktoré sa týkajú športu patrí: 

- Revitalizácia športového areálu Beňovského, predložila sa odhadovaná kalkulácia 
súvisiaca s údržbou trávnatej plochy ihriska. Nakoľko narážame na nevysporiadané 
pozemky sa len ťažko posúvame vpred s navrhovanou revitalizáciou.  

- Projekt Nejedlého je úspešne dokončený. 
- Projekt Sokolíkova je v stave realizácie.  

 
 
K bodu 6 
Rôzne: 
V tomto bode sa komisia zaoberala oficiálnym listom pána Starostu MČ Dúbravka, v ktorom 
poukázal na nepravdivé obvinenia a kritiku v oblasti podpory športu v našej MČ. 
Komisia športu zaujala jednohlasne negatívne stanovisko k tomuto a podobným tvrdeniam. 
Šport v Dúbravke je naopak za posledné roky na vzostupe a to aj vďaka podpore zo strany 
mestskej časti Dúbravka ako aj hlavného mesta. Komisia nie je stotožnená s neopodstatnenou 
kritikou. Stojíme jednoznačne proti takýmto klamstvám a budeme ich odsudzovať.  
 
 
K bodu 7 
Na záver predseda poďakoval všetkým za spoluprácu a ukončil zasadnutie.  
 
 
 
 
 
Zapísal: Mgr. Radek Šatka                                                    Overil: Branko Semančík 
                 tajomník komisie                                                                 Predseda komisie  
 
                                                             
 
Bratislava 26.09.2022 
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